

Students from Around the Globe

At St. Andrew's-Sewanee School students from around the corner and around the globe quickly become immersed in the school's academic, extracurricular, and social life. SAS seeks students who are academically motivated, curious, and actively involved in activities in and out of their school. We welcome students to apply to St. Andrew's-Sewanee School whether they wish to graduate from our school or enjoy a one-year enrichment experience.

- St. Andrew's-Sewanee School offers international students an American high school in a safe small-town setting.
- Out of a total school enrollment of approximately 200, SAS averages 20 students with citizenship in 12 countries outside the United States.
- Outstanding juniors and seniors have the opportunity to take free courses for university credit at the nearby <u>University of the South</u>.
- In their first year, students share a room with an English-speaking student from a country other than their own.
- ELL (English Language Learner) students make up a small percentage of our total student body.
- International students are only separated for ELL courses. All other classes reflect the diversity
 of the student body, allowing our international students to quickly become part of the life of
 the SAS community.
- All programs at St. Andrew's-Sewanee School are open to international students and the faculty actively encourages their participation. They become involved in leadership positions such as Proctors, Ambassadors, and the Honor Council.
- Our international students frequently participate in interscholastic sports, win awards in state-wide arts competitions, are invited to participate in summer <u>Governor's Schools</u>in various topics, and perform with our choir and the <u>Sewanee Symphony</u>.
- International students have the opportunity to see more of America than Sewanee. Students
 are often invited to accompany classmates to their homes at holidays and participate in
 school-sponsored <u>travel programs</u>.





来自全球各地的学生

在St. Andrew's-Sewanee学校,来自世界各地和世界各地的学生很快就能沉浸在学校的学术,课外和社交生活中。 SAS寻求具有学术动机,好奇心并积极参与学校内外活动的学生。 我们欢迎 学生申请圣安德鲁斯-塞瓦尼学校,不论是否希望从我们学校毕业或是享受一年的丰富经验。

- 圣安德鲁斯 塞瓦尼学校为国际学生提供一个安全的美国小镇环境。
- ◆全校入学人数约为200人左右,平均有20名学生来自美国以外的12个国家。
- 优秀的高二和高三学生有机会在附近的南方大学学习免费的大学课程(含大学学分)。
- 在他们的第一年,学生与来自非自己国家的英语学生共用一个(寝室)房间。
- ELL(英语学习者)学生占我们学生总数的一小部分。
- ●国际学生唯一不同的地方就是有些学生需要参加ELL课程。 所有其他课程都与非国际生同样,反映了学生群体的多样性,使我们的国际学生能够迅速成为SAS社区生活的一部分。
- 圣安德鲁斯 塞瓦尼学校的所有课程都向国际学生开放,教师积极鼓励他们参与。 他们 参与了诸如Proctors,Ambassadors和Honor Council等领导职位。
- 我们的国际学生经常参加校际体育活动,在全州艺术比赛中获奖,受邀参加夏季总督学校的各种主题,并与我们的合唱团和Sewanee交响乐团合作。
- 国际学生有机会看到不一样的美国,而不仅仅是Sewanee的乡村生活。 学生们经常在假期间受邀与美国同学一起回家。除此之外,他们还有机会参加学校赞助的旅行计划。



290 Quintard Road

Sewanee, Tennessee 37375

admission@sasweb.org | www.sasweb.org | phone: +1 931-598-5651